

Declaration on REACH Erklärung zu REACH

No. RED-V001

Manufacturer: **Siemens Schweiz AG**
Hersteller: Industry Sector Building Technologies Division
Fire Safety Systems & Products

Address: Gubelstrasse 22
Anschrift: CH-6301 Zug / Switzerland

Product description: **Smoke detector (DO1101A), Heat detector (DT1102A), Tripping device (FSA20)**
Produktbezeichnung: Rauchmelder (DO1101A), Wärmemelder (DT1102A), Auslösevorrichtung (FSA20)

The above mentioned manufacturer hereby declares that the above listed electrical and electronic products comply with the Regulation (EC) No 1907/2006 concerning the Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals (REACH) of 18 December 2006.

The above mentioned products are not intended to release a substance under normal or reasonably foreseeable conditions of use. An obligation for the registration of substances does not exist.

To the best of our knowledge and according to the information of our suppliers the above mentioned devices and their packaging contain no substances on the candidate list according to Article 59 (1, 10) of the REACH regulation in concentrations above 0.1 % w/w. (version of 18.06.2010, European Chemicals Agency (ECHA) <http://echa.europa.eu>).

Der oben genannte Hersteller erklärt hiermit, dass die oben aufgeführten elektrischen und elektronischen Produkte die Anforderungen der Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 zur Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung chemischer Stoffe (REACH) vom 18. Dezember 2006 erfüllen.

Aus den genannten Produkten werden unter normalen und vernünftigerweise vorhersehbaren Verwendungsbedingungen keine Stoffe freigesetzt. Es besteht keine Pflicht zur Registrierung von Stoffen.

Nach unserem Kenntnisstand und den Informationen unserer Lieferanten enthalten die genannten Geräte und ihre Verpackungen keine Stoffe der Kandidatenliste gemäss Artikel 59 (1, 10) obengenannter Verordnung über 0.1 Massenprozent. (Stand vom 18.06.2010, Europäische Chemikalienagentur (ECHA) <http://echa.europa.eu>).

CH-6301 Zug, 2010-11-03

Siemens Schweiz AG

.....
Carsten Lüsener
Head of Fire Safety Systems & Products

.....
Beat Gysin
Head of Quality Management

This declaration certifies the conformity to the specified directives but does not imply any warranty for properties. The safety documentation accompanying the product shall be considered in detail.

Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Richtlinien, ist jedoch keine Beschaffenheits- oder Haltbarkeitsgarantie. Die Sicherheitshinweise der mitgelieferten Produktdokumentation sind zu beachten.

Basic doc. ref.no. insert here